
OBEC SVÄTÁ MÁRIA

Vo Svätej Márii, dňa 15. 01. 2020

ZÁPISNICA

     Napísaná v priebehu zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa  15. 01. 2020 v 
miestnosti obecného úradu. 

Prítomní:
Alžbeta Mátyásová
Jozef Battyányi
Andrej Gergely, Ing.
Valéria Horóckyová, PhDr.
Július Kováč
Oskár Takács
Ladislav Zelenák
Bernadett Dobošová

Neprítomní:
Mário Jaczko, Ing.
Adam Mahut, Mgr. - hlavný kontrolór

ďalší prítomní podľa prezenčnej listiny.

Predsedajúci oznámil, že zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané v súlade s § 12 ods. 1 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.

Za overovateľov zápisnice menuje:

Oskár Takács.: ….................................... a  Ladislav Zelenák : ….........................................

Program:

1.  Otvorenie zasadnutia
2.  Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva
3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
4.  Schválenie projektov
5.  Inventarizácia k 31. 12. 2019
6.  Prejednanie vyplatenia odstupného a odchodného Éva Gábor
7.  Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce – schválenie
8.  Schválenie žiadosti
9.  Záver



Zápisnica
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva

konaného dňa 15. 01. 2020

1.)Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Alžbeta Mátyásová.
2.)Starostka obce dala hlasovať program zasadnutia poslanci jednohlasne schválili.
3.)Vedením zápisnice starostka poverila Bernadett Dobošovú, pracovníčku obecného úradu a 
overovateľmi zápisnice Oskara Takácsa a Ladislava Zelenáka.
4.)Poslanci obecného zastupiteľstva po preštudovaní zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia zo 
dňa 11. 12. 2019 konštatovali, že uznesenia boli splnené.
5.)Starostka obce predložila pred zastupiteľstvo návrh na podanie projektov na rok 2020. Prvé 
podala návrh na projekt na KSK. K danému projektu dodala, že navrhuje žiadať na kultúru a to na 
organizovanie dni obce. Sumy, ktoré môže obec žiadať je vo výške 3300 alebo nad. Navrhla žiadať 
sumu nad 330, nakoľko obec ešte nikdy nežiadala finančné prostriedky od KSK. Z danej sumy sa 
dajú zaplatiť honoráre vystupujúcim, ozvučovanie, občerstvenie a propagácia podujatia. Poslanci 
obecného zastupiteľstva s daným návrhom súhlasili a jednohlasne schválili podať projekt na KSK. 
Ako druhé podala návrh na projekt na MFSR, ako bolo podané minulý rok. Starostka navrhla 
projekt podať na rekonštrukciu obecného rozhlasu, nakoľko rozhlas je zastaralý, často nefunkčný. 
Poslanci obecného zastupiteľstva po prerokovaní jednohlasne schválili návrh na podanie projektu 
na MF SR. 
6.)Pán Július Kováč ako predseda inventarizačnej komisie predložil pred poslancov obecného 
zastupiteľstva inventúru k 31. 12. 2019. Po preštudovaní inventára poslancami brali na vedomie. 
7.)Starostka obce navrhla aby p. Evy Gábor bývalej učiteľke MŠ vyplatiť odstupné a odchodné 
jednorázovo, nakoľko podala p. Éva Gábor žiadosť o vyplatenie odchodného a odstupného 
jednorázovo do konca mesiaca Január 2020. Poslanci po prerokovaní jednohlasne schválili vyplatiť 
Eve Gábor odstupné a odchodné jednorázovo. 
8.)Pristúpilo sa k schváleniu zásad hospodárenia s finančným majetkom obce. Starostka navrhla aby
zásady poslanci dôkladne preštudovali a schválili aby disponovala s finančnými prostriedkami do 
2000€. Pán Oskár Takács dodal, že to je veľa treba znížiť sumu na 1500€. Po prerokovaní a 
preštudovaní zásad poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne schválili zásady hospodárenia s 
finančným majetkom a disponovanie s finančnými prostriedkami starostke vo výške 1500€. 
9.)Poslancom obecného zastupiteľstva bolo predložené žiadosť od folklórnej skupine Gyöngyvirág. 
Žiadajú o finančný príspevok na cestovné. V danej žiadosti bolo rozpísané vystúpenia na rok 2020. 
Po prerokovaní poslanci jednohlasne schválili prispieť folklórnej skupine vo výške 500€ na rok 
2020. 
10.)Na záver pán Ladislav Zelenák navrhol nakúpiť smetnú nádobu k cintorínu, nakoľko pri vchode
sa nenachádza žiadna nádoba na ukladanie smetí. Starostka dodala, že miesto vyhradené na smetie 
sa nachádza úplne vzadu a ľudia nosia smetie tam. Podotkla ešte, že bolo pred vchodom smetná 
nádoba, ale občania tam dávali svoje smetie, ktoré tam nepatria a nie z cintorína smetie. Pán 
Ladislav Zelenák dodal, že treba vyhlásiť a upozorniť tých ľudí, ktorý tam vhadzujú smetie, ktoré 
tam nepatrí a že danú nádobu treba kúpiť. Po prerokovaní poslancami, poslanci jednohlasne 
schválili nakúpiť smetnú nádobu 1100l k cintorínu. 
11.) Po vyčerpaní všetkých bodov starostka obce poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie 
ukončila. 

Zapísala: Bernadett Dobošová



Uznesenia
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva

konaného dňa 15.  01.  2020

Obecné zastupiteľstvo vo Svätej Márii

Uznesenie č. 1/2020
schvaľuje
program zasadnutia

Hlasovanie:
Za: 6 J. Battyányi, Ing. A Gergely,  PhDr. V. Horóckyová, J. Kováč,  

O. Takács, L. Zelenák

Proti:

Zdržal sa:

Neprítomní: 1  Ing. M. Jaczko,
 
                                                   
                                                                                                Alžbeta Mátyásová, starostka obce

V Svätej Márii, dňa: ….....................................

Uznesenie č. 2/2020
A: schvaľuje
podanie projektu na KSK - kultúra 

Hlasovanie:
Za: 6 J. Battyányi, Ing. A Gergely,  PhDr. V. Horóckyová, J. Kováč,  

O. Takács, L. Zelenák

Proti:

Zdržal sa:

Neprítomní: 1  Ing. M. Jaczko,
 
B: schvaľuje
podanie projektu na MF SR – rekonštrukcia miestneho rozhlasu

Hlasovanie:
Za: 6 J. Battyányi, Ing. A Gergely,  PhDr. V. Horóckyová, J. Kováč,  

O. Takács, L. Zelenák

Proti:

Zdržal sa:

Neprítomní: 1  Ing. M. Jaczko,



                                                   
                                                                                                Alžbeta Mátyásová, starostka obce

V Svätej Márii, dňa: ….....................................

Uznesenie č. 3/2020
berie na vedomie
inventarizácia k 31. 12. 2019

Hlasovanie:
Za: 6 J. Battyányi, Ing. A Gergely,  PhDr. V. Horóckyová, J. Kováč,  

O. Takács, L. Zelenák

Proti:

Zdržal sa:

Neprítomní: 1  Ing. M. Jaczko,
 
                                                   
                                                                                                Alžbeta Mátyásová, starostka obce

V Svätej Márii, dňa: ….....................................

Uznesenie č. 4/2020
schvaľuje
vyplatenie odstupného a odchodného Evy Gábor jednorázovo

Hlasovanie:
Za: 6 J. Battyányi, Ing. A Gergely,  PhDr. V. Horóckyová, J. Kováč,  

O. Takács, L. Zelenák

Proti:

Zdržal sa:

Neprítomní: 1  Ing. M. Jaczko,
 
                                                   
                                                                                                Alžbeta Mátyásová, starostka obce

V Svätej Márii, dňa: ….....................................

Uznesenie č. 5/2020
A: schvaľuje
zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami

Hlasovanie:
Za: 6 J. Battyányi, Ing. A Gergely,  PhDr. V. Horóckyová, J. Kováč,  

O. Takács, L. Zelenák



Zdržal sa:

Neprítomní: 1  Ing. M. Jaczko,
 
                                                   
                                                                                                Alžbeta Mátyásová, starostka obce

V Svätej Márii, dňa: ….....................................


